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Legnica, dnia 15 września 2022 r. 

 
 
 

Szanowny Pan 
Tadeusz Krzakowski 

        Prezydent Miasta Legnicy 
 

 

 

 

Z A P Y T A N I E  nr 154/ ZA /22 

 

 

Dotyczy:  Funkcjonowania systemu Inteligentnego Systemu Transportu (ITS). 

Podstawa prawna: 
art. 24 ust.3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. 2018, poz.994) 
 

 

 Działając w ramach uprawnień, wynikających z mandatu radnej Rady Miejskiej Legnicy,  

w odpowiedzi na zainteresowanie mieszkańców tematem działania Inteligentnego Systemu 

Transportu ITS w Legnicy, proszę o udzielenie odpowiedzi na pytania: 

 

1. Dlaczego na tablicach informacyjnych nie są wyświetlane komunikaty dot. robót drogowych, 

zamkniętych ulic itp.? 

2. Dlaczego autobusy, które są opóźnione nie mają nadanego priorytetu przez Centrum 

Zarządzania Ruchem, tak jak ma to miejsce w innych polskich miastach? 

3. Dlaczego zakładka „aktualności” na stronie internetowej systemu ITS nie jest na bieżąco 

aktualizowana (ostatni wpis ze stycznia 2022 r.) ? 

 

Celem systemu ITS jest wspieranie zarządzania ruchem i transportem publicznym w naszym mieście. 

Zgodnie z informacją przedstawioną na stronie internetowej legnica.eu system miał być 

nowoczesnym systemem sieci transmisji danych oraz centrum zarządzania danymi. „Inżynierowie 

ruchu mają także do dyspozycji aplikacje służące m.in do optymalizacji ruchu, wglądu w stan 

skrzyżowań, kontrolowania wjazdów na czerwonym świetle, zdalnego zmieniania programów 

sygnalizacji i wiele innych.” Wobec tego pytania mieszkańców dot.  wpływu ww. systemu na poprawę 

płynności ruchu i bezpieczeństwa użytkowników dróg są jak najbardziej zasadne. 
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Wnosząc o udzielenie pisemnej odpowiedzi na moje zapytanie wskazuję, że podjęty temat dotyczy 

wszystkich mieszkańców Legnicy, co wypełnia wymogi wynikające wprost z art. 3 ust.1 ustawy z dnia 

6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz.U. z 2016 r. poz. 1764 oraz Dz.U.z 2017 r. 

poz. 933), dlatego też uważam, iż zapytanie to jest zasadne zarówno na gruncie obowiązujących 

przepisów, jak i oczekiwań mieszkańców naszego miasta. 

 

 
 

                          Aleksandra Krzeszewska 


